
Zpráva o chovatelské činnosti za rok 2023 – Moravskoslezský, Olomoucký a Zlínský kraj 
 
Vážení přátelé, milí dogaři, všechny Vás zdravím a omlouvám se z dnešní schůze ze zdravotních 
důvodů. Velice krátkou zprávu za mě přednese moje zástupkyně Marta Fuglevičová. 
 
Špatná ekonomická situace se výrazně podepsala i na chovu německých dog v našem regionu,  
kdy za loňský rok nebyl zapsán ani jeden vrh, což nepamatuji za 23 let, kdy vykonávám funkci poradce 
chovu. Sice byla nahlášená 4 krytí, ale ani jedna fena nezabřezla. 
Přitom v posledních letech měl chov v našem regionu vzrůstající tendenci, kdy jsem zapisovala 
průměrně 9 vrhů za rok. 
 
Přeji všem chovatelům, aby v chovu vytrvali, k tomu Vám přeji hodně štěstí , zdraví  a hlavně zdravé 
dogy. 
 


